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Reuver, 7 november 2013 
Onderwerp; Accommodatiebeleid in de Gemeente Beesel 

"De ruiterclub begrijpt het niet meer, kunt u het ons uitleggen?" 
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Onze vereniging, HSV De Paardenvriend, staat aan de vooravond van het 
tweede winterseizoen na de opening van de nieuwbouw in januari 2012. Begin 
november 2013 kreeg de vereniging weer de beschikking over haar eigen 
ruiterterreinen, na een periode van 2 jaar, waarin het grootste gedeelte 
ontgrond werd. In 2014 kunnen we weer een groot concours hippique houden 
en kan het terrein eveneens weer benut worden voor grotere evenementen. 

Er zijn meerdere redenen om ons in een uitgebreide briefte wenden tot het 
gemeentebestuur. De Ruiterclub trekt de conclusie dat de 
maatwerkoplossingen bij subsidieverzoeken in het ene geval leidt tot ruime 
verstrekkingen, terwijl in het geval van de ruiterclub er geen bereidheid was 
om tot een maatwerkoplossing te komen. Het goede ondernemerschap van de 
ruiterclub wordt hierbij afgestraft. 

In deze brief belichten we de financiering van onze toekomstige investeringen, 
het proces van aanvragen investeringssubsidies in de afgelopen jaren, de 
nieuwe subsidieregeling die inging in 2012, de kerntakendiscussie en het 
accommodatiebeleid. De ruiterclub trekt hieruit conclusies, doet 
aanbevelingen, geeft oplossingen en dient verzoeken in. 

Onderstaande onderwerpen zullen de revue passeren. 

A) Toekomstige investeringen 
B) Subsidieaanvragen 
C) Wie zaait zal oogsten 
D) Accommodatiebeleid 
E) Aanbevelingen 
F) De ruiterclub trekt haar conclusies 
G) De oplossing 
H) Verzoek aan gemeenteraad 
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A) Toekomstige investeringen; 

Sinds 2006 is de ruiterclub bezig met het uitvoeren van uitgebreide 
investeringsprogramma's. De meeste en grootste investeringen zijn 
uitgevoerd. Wat nog op het programma staat zijn o.a. verdere beklinkering, 
uitbreiding parkeerplaats, herinrichting weilanden, afrastering, beplanting, all -
weather bodem buitenmanege en scorebord grote rijhal. In totaal begroot op 
circa € 100.000. De ruiterclub heeft al haar vermogen geïnvesteerd in de 
primaire en secundaire voorzieningen en is dus afhankelijk van de financiële 
resultaten of iets opgepakt en uitgevoerd kan worden. Door de hoge 
exploitatiekosten is er nauwelijks ruimte om de gewenste investeringen af te 
ronden en dit leidt tot uitstel voor vele jaren. De vereniging organiseert op 
jaarbasis circa 30 activiteiten in en om de manege, overwegend gerelateerd 
aan de ruitersport. Dit wordt mede gedaan om de financiële uitdagingen 
waarvoor de ruiterclub gesteld wordt te kunnen realiseren. Het frequent 
beroep dat de ruiterclub moet doen op haar 100 leden bij deze activiteiten is 
te groot en vraagt een te grote belasting. 

B) Subsidieaanvragen; 

In dit onderdeel sommen we alle acties op die de ruiterclub heeft ondernomen 
naar de gemeente inzake de investeringssubsidies. Hierbij worden ook andere 
verenigingen genoemd, niet om hun subsidie aan te vechten, maar om het 
verschil te illustreren met ons dossier. De afgelopen jaren zijn er diverse 
dossiers aan de orde geweest op het gebied van investeringssubsidies, te 
weten de Solberg, manege de Vossenkuil en sportpark Dijckerhof. Voor 
sportpark Dijckerhof wordt binnenkort een besluit genomen in de 
gemeenteraad. 

In 2003 vroeg de ruiterclub een investeringssubsidie aan, destijds nagenoeg 
gelijktijdig met VV Reuver. Er kwam een nieuwe regeling, met als voorwaarde 
een leeftijdscriterium (aantal jeugdleden), waaraan alleen grote verenigingen 
konden voldoen. Gevolg was dat de aanvraag van VV Reuver werd 
goedgekeurd en onze aanvraag werd afgewezen. 

In 2006 is de vereniging gestart met de renovatie van de manege en de stallen. 
Inmiddels had de vereniging zelf al contacten gelegd met de initiatiefnemer 
van het Drakenrijk. Uit die contacten bleek duidelijk dat er sprake kon zijn van 
voordelen aan beide zijden. Voor de financiële haalbaarheid van het Drakenrijk 
was ontgronding aan de noordzijde van de Klokweg een "must", voor de 
ruiterclub een kans om nieuwbouw te realiseren. 

al/a j t h i j s s n n e m a n a & c a b.v. 3 c j j j ^ Th. v.d. Beuken b.v. 



J H Faassen-HekkensB V, 
MÉKwvkarlJftn 

houwers 
d a k w e r k e n 

THIELCO 
S T t t L S O L U T I O N S G R O U P 

A B S 
s ' autoherstel 

Peter Brouwers 
R o e r m o n d 

niba 
projecttn bv 

H i p p i s c h e S p o r t v e r e n i g i n g 
DE PAARDENVRIEND 

R E U V E R 

ADRESGEGEVENS 
ZIE WEBSITE 

W W W . H S V D E P A A R D E N V R I E N D . N L 
K.V.K, VENLO 40164883 RABOBANK NL35 RABO 014.36.84.264 
INFO@HSVDEPAARDEVRIEND.NL CONCOURSREKENING NL65RABO 014,35,71,405 

In 2008 verwierf de ruiterclub een perceel grond van de gemeente, groot 85 
aren, tegen een koopsom van € 40.000, waarbij er tevens op verzoek van de 
gemeente een grondruil plaatsvond. Op het aangekochte perceel werd later de 
nieuwbouw gepleegd. De vergunningaanvraagprocedure , wijziging 
bestemmingsplan en aankoop grond gingen in een goed, constructief overleg, 
met wethouder Smolenaars. 

De nieuwbouwplannen werden verder uitgewerkt en de vereniging vroeg in 
2010 een waarderingssubsidie aan, omdat gebruik maken van de bestaande 
regeling, vanwege het leeftijdscriterium, niet kon. Deze aanvraag werd 
afgewezen door het college en gemotiveerd met het antwoord dat de 
gemeente deze regeling niet kende. Nagenoeg parallel hieraan vroeg de 
schutterij in Beesel een bijdrage in de kosten van een kogelvanger. Ook 
hiervoor was geen regeling, maar hier werd wel gekozen voor een 
maatwerkoplossing. 

In juli 2010 vond een gesprek met wethouder Jacobs plaats, waarin de 
vereniging uiting gaf aan haar ontevredenheid over het meedenkend 
vermogen van de gemeente. 

In september 2010 zag de startnotitie subsidieregeling 2012 -2016 het 
levenslicht, waarin de gemeente het beleidsvoornemen nam om het 
leeftijdscriterium uit de regeling te verwijderen. We kunnen ons voorstellen 
dat het herhaaldelijk ageren tegen deze discriminerende bepaling door de 
ruiterclub van invloed is geweest op dit beleidsvoornemen. 

In oktober 2010 kwamen alle raadsfracties, griffier en de wethouders 
Smolenaars en Jacobs naar de kantine van de manege, waar zij uitleg kregen 
over de nieuwbouwplannen. Deze plannen werden enthousiast onthaald door 
de aanwezigen, de eindconclusie was dat het college met een voorstel zou 
komen hoe een financiële ondersteuning vorm kon krijgen. 

De samenwerking met de andere rijvereniging uit de gemeente, St. Joris, uit 
Beesel werd geïntensiveerd door het mee laten rijden van de Beeselse ruiters 
in de instructielessen van de ruiterclub en het gezamenlijk organiseren van de 
Beeselse Kampioenschappen. Ook voor indoorwedstrijden kan St Joris gebruik 
maken van onze accommodatie. 

Rabobank alfa 
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In december 2010 zond de ruiterclub een brief naar het college waarin ze haar 
zorgen uitsprak over de voortgang van de besluitvorming, immers de 
bouwwerkzaamheden zouden van start gaan in februari 2011. In overleg met 
wethouder Jacobs werd besloten terugkoppeling uit te stellen tot 1 april 2011, 
mede omdat de nota accommodatiebeleid nog niet door het college was 
afgerond. 

Door middel van email en telefoon is er frequent contact geweest tussen de 
portefeuillehouder en de voorzitter van de ruiterclub. Steeds werd gevraagd 
geduld te hebben en de nieuwe regeling af te wachten. De latere opmerking in 
een collegeverslag om het "ambtelijk" af te doen, heeft de ruiterclub zeer 
verwonderd, gezien de goede contacten met de portefeuillehouder en de 
kennis die bij het gemeentebestuur aanwezig was dat een maatwerk oplossing 
noodzakelijk zou zijn om de ruiterclub voor subsidie in aanmerking te laten 
komen. 

In de jaarvergadering van HSV "De Paardenvriend" moest worden besloten om 
de contributie en lesgelden van de rijdende leden te verhogen van € 170 naar 
€ 255, een verhoging van 50 %. 

In de raadsvergadering van november 2011 besloot de gemeenteraad door 
een motie van het CDA en VVD de legeskosten aan de ruiterclub terug te 
betalen. 

De gemeenteraad besloot in december 2011 om voor de Solberg-problematiek 
het besluit voor een maatwerkoplossing uit te stellen en nog eens opnieuw 
offerten op te vragen. 

In het najaar van 2011 heeft de ruiterclub haar zienswijze inzake de nieuwe 
subsidieregeling kenbaar gemaakt aan het gemeentebestuur en verzocht 
rekening te houden met haar situatie. 

Tijdens de commissievergadering in november 2011 heeft de voorzitter van de 
ruiterclub gebruik gemaakt van het inspreekrecht en een beroep gedaan op de 
raadsfracties om ook te zoeken naar een oplossing voor de ruiterclub in de 
overgang van de oude naar de nieuwe subsidieregeling. 

Parallel aan de besluitvorming in de gemeenteraad werd de ruiterclub 
geadviseerd een aanvraag in te dienen voor een investeringssubsidie, zodat er 
snel beslist kon worden na goedkeuring in de gemeenteraad. 

alfa I t h r j a a o n e m a n s S c a bAf. - : 1 ' -• ,T,icyK«iE:BS.trEH3iSifi 
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In de gemeenteraad van december 2011 werd de nieuwe subsidieregeling 
goedgekeurd. Meerdere raadsfracties gaven aan de problematiek van de 
ruiterclub apart te willen beoordelen en dit los te zien van de nieuwe regeling. 

Op 22 januari 2012 werd de nieuwbouw van de ruiterclub geopend. 

In februari 2012 ontving de ruiterclub een afwijzing van haar subsidieverzoek, 
met de motivatie dat het college niet met terugwerkende kracht subsidie kon 
verlenen en dat er geen unieke argumenten waren om te kiezen voor 
maatwerk. Maatwerk zou ook leiden tot precedentwerking. 
De toezegging tijdens het werkbezoek in oktober 2010 is door het college nooit 
ingevuld. 

De ruiterclub had in maart 2012 een ambtelijk gesprek met de gemeente 
inzake de primaire investeringen die nog gepland waren voor 2012 en 
komende jaren. Het college besloot de pas 4 maanden oude regeling te 
wijzigen en toe te staan dat verenigingen gefaseerde subsidieaanvragen 
mochten doen. 

In juni 2012 deed de vereniging een subsidieaanvraag voor primaire 
investeringen ter grootte van circa € 63.000. De aanvraag werd minutieus 
beoordeeld en zelfs een onderhoudsplan van 40 jaar zag het daglicht. Alle 
uitgaven gedaan voor de datum van goedkeuring van de aanvraag, die het 
college gaf in augustus 2012, zou niet gehonoreerd worden. De 
investeringsbijdrage bedroeg 1/3 deel van de gemaakte kosten. De vereniging 
werd geconfronteerd met een strakke afhandeling, regel is regel en afwijken 
zou gestraft worden. 

In contacten met raadsfracties en wethouder Jacobs werd aangegeven dat de 
vereniging pas echt recht van spreken heeft, zodra in het Solbergdossier de 
subsidiegrenzen zouden worden overschreden. 

In het najaar van 2012 kwam het collegevoorstel inzake het Solbergdossier. De 
ruiterclub reageerde dat zij gelijkwaardig behandeld wilde worden. 

De maatwerkoplossing voor Bieslo/Roka voorzag in een eigen bijdrage van 
€ 10.000 door Roka in de primaire voorzieningen. De subsidieregeling werd 
opnieuw aangepast want verenigingen konden maar eenmaal per 10 jaar een 
investeringssubsidie aanvragen. Hierdoor kon Roka en Bieslo opnieuw 2x de 
maximale bijdragen van € 100.000 toegekend worden. Aangezien de eigen 
inbreng beperkt bleef tot € 10.000 werd de rest (€ 190.000) bijgepast door 
gebruik te maken van de hardheidsclausule. 

alfa E t h i j s s e n e m a n s & c o b.v. 

c ^ f c Th. v.d. Beuken b.v. 
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Het overig tekort van ruim € 200.000 werd eveneens maatwerk. De toekenning 
door de gemeenteraad is mede gebaseerd op een begroting van de Solberg-
renovatie waarbij als primaire voorzieningen op het sportgedeelte eveneens 
de volgende posten worden meegenomen: gederfde kantine-inkomsten, 
bestrating en opening (zie hierna afwijzing college voorjaar 2013 aan de 
ruiterclub, waarin het college motiveert dat secundaire voorzieningen niet 
voor subsidie in aanmerking komen). De motivatie van het college om te 
kiezen voor een maatwerkoplossing voor Bieslo/Roka betrof een grote lijst van 
unieke argumenten, die deze maatwerkoplossing moesten rechtvaardigen. 
Alleen het argument dat in de Beeselse gemeenschap een voetbal -en 
korfbalclub van groot maatschappelijk belang is, is steekhoudend en 
zwaarwegend, de overige argumenten niet. 

De ruiterclub heeft de primaire voorzieningen in de nieuwbouw, kosten circa 
€ 450.000, betaald uit eigen middelen, subsidie van de gemeente € 20.000 en 
middels een externe financiering. 

Vandaar het verzoek aan de gemeente in begin 2013 om de secundaire 
investeringen die de ruiterclub nog op het programma had voor een 
maatwerkoplossing in aanmerking te laten komen. De ruiterclub heeft 
voorafgaand aan de gemeenteraadsvergadering in het voorjaar 2013 nog 
contact gehad met meerdere fracties, zowel telefonisch, persoonlijk als per 
email. Ondanks opmerkingen als "gelijke monniken, gelijke kappen"," logisch 
dat ook voor de ruiterclub naar een oplossing wordt gezocht" en enkele 
vragen van VLP, VVD en Beeselse lijst in de gemeenteraad, werd het verzoek 
door de gemeenteraad ter afhandeling aan het college gegeven en volgde een 
afwijzing van het college, met als motivatie dat secundaire investeringen niet 
voor subsidie in aanmerking komen. Was er ook bij de ruiterclub de bereidheid 
geweest om maatwerk toe te passen, dan kon gemotiveerd subsidie worden 
verleend voor deze secundaire voorzieningen, omdat destijds door 
discriminerende regels (leeftijd/jeugdcriterium) de ruiterclub niet in 
aanmerking kon komen en de primaire voorzieningen reeds gerealiseerd 
waren. Een betere blijk van waardering van eigen inzet en goed 
ondernemerschap van de ruiterclub had het gemeentebestuur niet kunnen 
geven. Helaas, niets van dit alles. 

Rabobank al/a 
Venlo e.o. 

t h i j a e m a n a & c o b.v. 
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Contacten onzerzijds met raadsfracties en onderling overleg tussen fracties 
anderzijds leidden niet tot initiatieven richting college. In het belang van de 
ruitersport in de gemeente slaagden de raadsfracties er niet in tot een 
samenwerking te komen om de problematiek van de ruiterclub gezamenlijk te 
agenderen in de gemeenteraad. 

Inmiddels komt het college in de raad van december 2013 met een nieuw 
voorstel voor een maatwerkoplossing voor W Reuver. Hoe groot is het 
contrast met de ruiterclub. 

C) Wie zaait zal oogsten; 
Vanaf 1985 tot en met 2008 heeft de ruiterclub meerdere grondaankopen 
gedaan, waarvoor destijds hard gewerkt moest worden om de middelen bijeen 
te krijgen. De aankopen werden gedaan om het houden van grote 
buitenconcoursen jaarlijks zeker te stellen en uit strategisch belang. 
Dat de ruiterclub ook een lange termijn visie heeft bleek wel toen het plan 
"Drakenrijk" ontstond. En inderdaad, zonder de vergoeding van de 
ontgronding was de nieuwbouw er nooit gekomen. Dat de ruiterclub deze 
overeenkomst kon sluiten heeft zij geheel aan eigen initiatief te danken. 

D) Het accommodatiebeleid; 

Het accommodatiebeleid van onze gemeente ontmoedigt initiatieven van 
verenigingen. Als eigenaar van een van de grootste sportcomplexen van de 
gemeente draait de ruiterclub op voor alle kosten, zoals aankoop grond, bouw 
opstallen, onderhoud gebouwen en terreinen en aanschaf materialen voor dit 
onderhoud. Een voorbeeld: om de weilanden en buitenmanege te besproeien 
heb je nodig een grondwaterput, een sproeihaspel, een trekker en een 
(kracht)stroomvoorziening. De terreinen moeten bewerkt en bemest worden. 
De terreinen van manege de Vossenkuil omvatten circa 7 hectare grond, die 
continu onderhouden moeten worden. Een eigenaar van de gebouwen krijgt te 
maken met onderhoud, energiekosten, verzekeringen, belastingen etc. In de 
bijgevoegde begroting bij de kerntakendiscussie staat vermeld dat het 
onderhoud van de sportzalen en sporthal € 299.000 op jaarbasis kost en het 
groen houden van de sportvelden € 108.000. Daar staan tegenover € 27.000 
aan huuropbrengst door alle verenigingen samen. De ruiterclub die een eigen 
accommodatie heeft brengt € 0,00 kosten mee voor de gemeente, alleen maar 
voordelen, zoals de onroerend zaak belasting en inkomsten voor de gemeente 
voor activiteiten die op de locatie van de ruiterclub door derden worden 
georganiseerd. 

al/a a n s m a r t « S c a b.v. 

Th. v.d. Beuken b.v. 
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E) Aanbevelingen; 

Kijkend naar de accommodaties in de gemeente Beesel zien we dat er enkele 
grotere binnen -en buitensportaccommodaties zijn die onderhouden moeten 
worden. Als de ruiterclub met slechts 100 leden een sportcomplex goed kan 
onderhouden, dan kunnen andere verenigingen dat zelf ook goed, zeker gezien 
hun ledenaantallen. 

Bij een (gedeeltelijke) privatisering dient de gemeente goed rekening te 
houden met een aantal valkuilen, zoals de lange termijn impact die vaak 
onvoldoende in beeld is, onderschatten van cultuurtechnisch onderhoud, 
overhaast besluiten, zijn er wel voordelen op de langere termijn, juridische 
aspecten en kennis en kunde van de leden. Deze aspecten zijn bij de ruiterclub 
een vanzelfsprekendheid, immers de vereniging heeft geen keuze. 

In het huidig accommodatiebeleid van de gemeente Beesel is thans een grote 
ongelijkheid. De gemeente faciliteert bepaalde sportverenigingen volledig en 
andere verenigingen helemaal niet. De ruiterclub adviseert de gemeente in 
ieder geval die verenigingen die alles zelf regelen en betalen te ondersteunen 
en hun initiatieven te belonen en hen te motiveren om zoveel mogelijk zelf te 
doen. Daarnaast zijn er veel werkzaamheden in de gemeentelijke 
sportaccommodaties die door leden van de huurders gedaan kunnen worden, 
waarbij het mes aan twee kanten snijdt. Besparingen door de gemeente en 
minder huurkosten voor de vereniging. 

F) De ruiterclub trekt haar conclusies; 

• De ruiterclub heeft in haar naïviteit vertrouwt op een financiële 
bijdrage vanuit de gemeente, immers tijdens een officieuze 
bijeenkomst in de kantine werden de initiatieven van de ruiterclub 
positief ontvangen door alle aanwezige fracties en collegeleden. 

• Ook tijdens de bouw van de nieuwe rijhal kwam er geen waarschuwing 
van de gemeente, het proces van besluitvorming werd steeds 
vertraagd en uitgesteld, de hoop bleef leven op een gunstig verloop. 

• De ruiterclub had een jaar moeten wachten tot de nieuwe 
subsidieregeling een feit was. Echter de aankomende prijsverhogingen 
voor de benodigde materialen ( b.v. ijzeren spanten) noopten tot actie 
om de bouwkosten binnen de begroting te houden. 

al/a t h i j s s e n e m a n s & c o b.v. 

. • ; : ; ! 
c j j ^ j Th. v.d. Beuken b.v. 
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Parallel aan ons dossier liep het dossier Bieslo/Roka, met veel grotere 
financiële belangen, de voetbalsport is ook van groter maatschappelijk 
belang dan de ruitersport, die weer zijn gelijke heeft in de korfbalsport. 
De focus was hierop gericht. 
De ruiterclub heeft al haar vermogen geïnvesteerd in de primaire 
voorzieningen, waardoor de middelen nu ontbreken om het karwei 
van secundaire investeringen af te maken. 
De ruiterclub is nog steeds een netto -betaler aan de gemeente. 
Betaald voor de grond in 2008 € 40.000 en ontvangen aan 
investeringssubsidie in 2012 € 20.000. 
Het college noch de ruiterclub zijn ooit echt in gesprek geweest, het 
gebruik van de term 'ambtelijk' afdoen, versterkt het gevoel dat er 
nimmer de bereidheid is geweest om ook voor de ruiterclub een 
maatwerkoplossing te zoeken. 
Daar waar een dialoog zou moeten plaatsvinden, was er 
eenrichtingsverkeer over het hanteren van regels, regels die in andere 
dossiers ineens wijzigbaar zijn. 
De gemeenteraad die behoort op te komen voor de belangen van alle 
burgers en verenigingen gaf "ons dossier" in handen van het college, 
was erbij, keek ernaar en greep niet in c.q. wilde niet ingrijpen. 
De ruiterclub die decennia lang een toonbeeld is geweest van 
rentmeesterschap kende volgens het college geen unieke argumenten 
om voor een maatwerkoplossing in aanmerking te komen. 
Goed ondernemerschap van de ruiterclub wordt hiermee afgestraft en 
dat verdient noch de ruiterclub noch de accommodatie die zoveel kan 
betekenen voor de Reuverse en Beeselse gemeenschap. Zoals 
inmiddels gebleken is heeft de accommodatie een regionale betekenis, 
denk bijvoorbeeld aan : het Limburgs kampioenschap Zaate 
Hermeniekes, USA Car Treffen, rommelmarkten, locatie circus Renz, 
enzovoort. 
Het accommodatiebeleid concentreert zich volledig op gemeentelijke 
eigendommen, de gemeente onderschat zwaar de taken en de 
belasting die verenigingen hebben met een eigen accommodatie. 
Kijkend naar de kosten die de gemeente zelf maakt op dit gebied 
zouden ze beter moeten weten. 
De leden van de ruiterclub worden overbelast in hun "corvee" taken. 
De prioriteiten bij de ruiterclub liggen op het vlak van terugbrengen 
financieringslasten en afwerken investeringen, reservering voor 
onderhoud heeft lagere prioriteit. 

al/a I t h i j s a e n e m a n a & c a b.v. • • cSfe i Th. v.d. Beuken b.v. 
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• Onderhoudsplan voor 40 jaar is een papieren tijger. 
• Verenigingen die een maatwerkoplossing krijgen aangeboden maken 

een vliegende start, kunnen hun karwei afronden en worden uit de 
brand geholpen, de ruiterclub zal nog minimaal 5 tot 10 jaar moeten 
zwoegen om haar karwei te voltooien. 

• De ruiterclub kan niet anders concluderen dan dat haar belangen door 
het gemeentebestuur onvoldoende gewogen zijn en dat de uitwerking 
door het college in de dossiers van investeringssubsidies heeft geleidt 
tot ongelijke behandeling, willekeur en benadeling van de ruiterclub. 

G) De oplossing; 

De ruiterclub blijft geloof houden in een goede afloop en in het 
rechtvaardigheidsgevoel van de raadsleden. De oplossing kan gevonden 
worden door ook maatwerk te bieden aan de ruiterclub en haar in staat te 
stellen de (secundaire) investeringen af te werken. Concreet betekent dit dat 
de gemeente een subsidie ter beschikking stelt aan de ruiterclub van € 80.000. 

Dit bedrag is afgeleid van de oorspronkelijke maximale toekenning van 
€ 100.000 investeringssubsidie voor een vereniging op primaire voorzieningen 
en eenmaal per 10 jaar. De reeds ontvangen investeringssubsidie van € 20.000 
ontvangen in 2012 wordt hierop in mindering gebracht. 

Hiermee wordt recht gedaan aan de oorspronkelijke vraag van de ruiterclub 
om financiële hulp van de gemeente. 

H) Verzoeken aan de gemeenteraad; 

I) Gaarne agendering van deze brief op de eerstkomende raadsvergadering in 

december 2013. 
2) De ruiterclub wil van iedere gemeenteraadfractie weten of zij bereid is 

de ruiterclub een maatwerkoplossing te bieden. Dit betekent dat de brief 
pas ter afhandeling aan het college wordt gegeven, nadat elke fractie haar 
standpunt heeft bekend gemaakt. 

De ruiterclub is bereid om samen met het gemeentebestuur te komen tot een 
oplossing, inzage te geven in alle benodigde financiële gegevens en 
toekomstplannen, teneinde dit dossier te kunnen sluiten. 

Met vriendelijke ruitergroeten, 

NamertfftSV^e^aardenvriend en Stichting De Vossenkuil 

t h l j M e n s m a n a S . c o b « . Ui 
c5§fc Th. v.d. Beuken b.v. 


